
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  20.septembra  2018 

_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  
 
Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 
 
 
   Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 
1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 
že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 
rokovania bol navrhnutý nasledovne: 
 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Interpelácie poslancov 
4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

                                   predkladá: zástupca primátora mesta 
5) Monitoring plnenia programového rozpočtu mesta a rozpočtu PO a 

RO mesta  k 30.06.2018 
predkladajú: vedúca referátu ekonomiky MsÚ, riaditelia PO mesta, 
prednostka MsÚ 

6) Vyhodnotenie činnosti Mestskej polície za obdobie II. štvrťroka 2018 
predkladá: náčelník MsP 

7) Štatút a  Etický kódex  FZ 
predkladá: vedúci  odd. vnútornej  správy  

8) Majetkovo-právne záležitosti 
predkladá: vedúci  odd. EaMM 

9) Aktuálne záležitosti mesta 
a) Informácia o poskytnutí finančných prostriedkov v hodnote 

30 000 EUR na kúpu nového elektromobilu 
b) Informácia  o zapojení sa do Výzvy  zameranej na poskytovanie 

Miestnej občianskej poriadkovej služby (MOPS) v obciach 
s prítomnosťou marginalizovaných rómskych komunít. 

10) Diskusia 
11) Schválenie návrhu uznesení 
12) Záver 

      
Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  



 
Upravený  program dnešného rokovania  bol nasledovný:  

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Interpelácie poslancov 
4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
5) Návrh na úpravu rozpočtu mesta 
6) Monitoring plnenia programového rozpočtu mesta a rozpočtu PO a RO mesta  

k 30.06.2018 
7) Vyhodnotenie činnosti Mestskej polície za obdobie II. štvrťroka 2018 
8) Štatút a  Etický kódex  FZ 
9) Majetkovo-právne záležitosti 
10) Aktuálne záležitosti mesta 

a) Informácia o poskytnutí finančných prostriedkov v hodnote 30 000 EUR na 
kúpu nového elektromobilu 

b) Informácia  o zapojení sa do Výzvy  zameranej na poskytovanie Miestnej 
občianskej poriadkovej služby (MOPS) v obciach s prítomnosťou 
marginalizovaných rómskych komunít. 

11) Diskusia 
12) Schválenie návrhu uznesení 
13) Záver 

 
 

 
Poslanci MZ schválili program dnešného rokovania jednohlasne. 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  

 
 

Za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania primátor mesta určil nasledovných poslancov 
MZ 
 

Mgr. Visnyai Attila  a 
PaedDr. Tímea Tankina Tóth. 

 
Za členov návrhovej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov a neposlancov 
MZ : 
JUDr. Gecso – predseda, Ing. Fehér, p. Czupper, Ing. Kerekes, Ing. Belko 
Poslanci  zloženie NK  hlasovaním schválili nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  

 
 
 
 



K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 
Ing. Belko – sú pri  budove bývalej  novej  polikliniky umiestnené kamery? 
p. primátor -  dohodli sme sa  s MUDr. Kristiánom na  spolupráci. Budeme mať  v prenájme  
tých asi 20 parkovacích  miest a my na odplatu sa budeme starať  o údržbu areálu  polikliniky. 
 
p. Anderko informoval poslancov o kontrole  DHZ, ktorá dopadla veľmi dobre.  Vytkli nám len 
to, že majú malé  priestory. 
p. primátor – snažíme sa riešiť  pre DHZ väčšie  priestory cez projekty. 
 
Ing. Belko -  kedy sa začne s asfaltovaním Biskupickej ulice? 
p. primátor – už prebiehajú prípravy, je tam zárez na začatie asfaltovania. 
 
Kelemen – v akom stave je  petícia  obyvateľov Farskej lúky proti internátu? 
p. primátor- petíciou sa nedá všetko vyriešiť.  Dali sme  okolie  vyčistiť a vykosiť. Býva tam 
ešte asi 5 rodín, nie je to  ľahké riešiť. 
Ing. Estefán – petíciu sme  postúpili aj na   Regionálny úrad verejného zdravotníctva, ktorý nám 
ju vrátil ako neopodstatnenú.  Momentálne  tam koná štátny stavebný dohľad. 
p. Cirbus – za posledné  dva mesiace sa tam objavilo aj  veľmi veľa holubov. Bude potrebné aj  
to nejako riešiť. 
 
  
K bodu č. 4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
 
 Materiál do MZ predložil zástupca  primátora mesta Ing. László Kerekes . 
 

1. Komisia  výstavby, ÚP a ŽP 
- Majetkovoprávne záležitosti  

 
2. Komisia školstva, mládeže a športu 

- Zasadnutie komisie malo len informatívny charakter 
 

3. Komisia kultúry 
- Monitorovacie správy o plnení rozpočtu  mesta – vzali na vedomie 

 
4. Komisia  zdravot. a soc. vecí 

-  Zvolanie  diskusie  medzi  TSP a vedením mesta   
- MOPS – kontrolovať aj  záškoláctvo 
- Žobranie  pri  Bille a Tescu 
- Hlučná  hudba v meste  v noci -  viac kontrol zo strany MSP 

p. primátor  - rokovanie  komisie  zdravotníctva a soc. vecí sa   týka najmä  mládeži. Záškoláctvo 
nám robí veľké problémy, napr. aj cez inštitút osobitného príjemcu.  Očakávať však  všetko len 
od MsP a MOSP je nereálne, treba zapojiť aj štátnu políciu. 
p. prednostka -  na  porade s MOPS sme riešili aj  záškoláctvo. Ak  niekoho takého stretnú 
v meste, tak ich odprevadia do školy. Nie vždy sa však  dostanú do školy.  
Inštitút osobitného príjemcu sa nám z mesiaca na mesiac zvyšuje. 

 
5. Komisia regionálnej politiky, podnikateľská a cestovného ruchu 

- Majetkovoprávne  záležitosti 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 



P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  
 
K bodu č. 5)  Návrh na úpravu rozpočtu mesta 
 

Písomne  spracovaný materiál do MZ predložila vedúca referátu ekonomiky Bc. Erika 
Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia MZ. Poslanci nemali  k materiálu 
žiadne  návrhy a pripomienky 
 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  
 
K bodu č. 6) Monitoring plnenia programového rozpočtu mesta a rozpočtu PO a RO mesta   
                     k 30.06.2018 
 

A) MsÚ 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca odd. ekonomiky, Bc. Erika 

Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
p. primátor -  máme vysoké percento projektových zdrojov v rozpočte. V tomto roku prevažujú 
realizačné projekty. Zlepšili sme sa  aj v komunikácii s médiami a aj v medzinárodnej 
spolupráci. 
 

B) VPS 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil riaditeľ VPS Ing. Tibor Tóth. Tvorí súčasť 

zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
Ing. Belko_ ako pracujú strážnici v parku? 
Ing. Tóth – VPS má park v správe a zabezpečujeme aj jeho stráženie. 
p. primátor – obnovy chodníkov nám idú pomaly. Robotníci, ktorí na nich pracujú za zaškoľujú. 
 

C) MsKS 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila riaditeľka MsKS, Mgr. Illés Kósik Andrea. 

Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
p. primátor – ešte stále prebieha rekonštrukcia  MsKS. Fungujú však aj napriek tomu. Mali  
podaných  13  projektov, z ktorých  12 uspelo. 
 

D) HMF 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ vypracovala riaditeľka HMF, Mgr. Viktória 

Tittonová, PhD. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
p. primátor -  zo správy je zrejmé, že činnosť  múzea je úspešná. 
Mgr. Szvorák – chcem sa poďakovať  pracovníkov múzea, že tak  dobre spolupracujú so 
školami aj s OZ. 
p.  Eibner  tiež poďakoval za spoluprácu. 
 
 
 



E) RO 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila prednostka MsÚ PhDr. Andrea 

Mágyelová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
Ing. Fehér -  na  MR  sa otvorila téma zriadenia  skupiny, ktorá by sa zaoberala, aby nenastala 
situácia, že bude treba zrušiť Gymnázium vo Fiľakove. Spoločne  musíme niečo  proti tomu 
podniknúť, aby sa  škola naplnila deťmi. 
Mgr. Szvorák sa poďakoval, že otvoril túto tému, aj keď to nepatrí do kompetencie mesta. 
p. primátor- táto  téma nás nesmierne  trápi. Riešime ju  už roky. Ak chceme  lepšie  prostredie  
musíme  tam  dávať naše deti. Ako  poslanec VÚC sa snažím, aby sem prúdili investície a škola 
bude  fungovať a nebude sa rušiť. 
p. Eibner – túto záležitosť poznám aj ja   dôverne a som rád, že hájiš   záujmy fiľakovského 
Gymnázia na VÚC. 
p. primátor – veľmi dúfam, že nebudeme  musieť riešiť žiadny núdzový režim. Neviem Vám 
nič sľúbiť ako sa to vyvinie  do budúcna. 
 

F) Stanovisko  HK k monitorovacej správe  mesta  
Písomne spracované stanovisko do MZ predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav 

Estefán Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného rokovania. 
Poslanci MZ k nemu nemali žiadne pripomienky. 
 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  
 
 
K bodu č. 7) Vyhodnotenie činnosti Mestskej polície za obdobie II. štvrťroka 2018 
 

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil náčelník MsP, Bc. Pavel Baláž. Tvorí 
súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
p.  primátor -  je potrebné navrhnúť nejaký systém na monitorovanie  kamier, aby sa nestalo to, 
že  zistíme  až po krádeži, že kamera nefunguje. 
Mgr.  Szvorák -  gratulujem Vám k dosiahnutým výsledkom.  Žiadam  Vás ešte o informáciu 
ohľadom  detského ihriska. 
Bc. Baláž -  pri  detskom ihrisku na Mládežníckej bude umiestnená kamera. Riešime aj  
umiestnenie  kamery pri detskom ihrisku v parku. 
p. Eibner – bolo by  prehodnotiť aj  kompetencie  MOPS, lebo ich nebudú brať vážne ani tí, 
ktorých riešia. Spoluprácu  medzi MsP, MOPS a štátnou políciou treba zlepšovať. 
Mgr.  Visnyai sa poďakoval  za  spoluprácu s MsP pri majstrovských a zápasoch a za  zákaz 
vstupu  osobe, ktorá  robila na  štadióne počas zápasov neporiadok. Je právoplatne odsúdený 
a dúfam, že to bude príklad aj pre ostatných. 
p. primátor – práca MsP je dobre skoordinovaná a ak sú vážnejšie prípady  tak  je  dobrá 
spolupráca aj so štátnou políciou. 
Ing. Estefán -  kompetencie MOPS  možno  zvýšiť len  zákonom. 
 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 



Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  
 
K bodu č. 8) Štatút a  Etický kódex  FZ 
 

Materiál tvorí súčasť  zápisnice z dnešného  rokovania. Do MZ  ho  predložil vedúci 
odd. vnútornej správy, JUDr. Norbert Gecso. Poslanci MZ  nemali k VZN žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  
 
 
K bodu č. 9) Majetkovo-právne záležitosti 
 

Písomne spracovaný materiál do MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku mesta Ing. 
Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania.  
 

a) Mesto Fiľakovo – kúpa pozemku od STARTcom s.r.o. Banská Bystrica na 
vybudovanie zastávky SAD na Lučeneckej ceste 

Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  
 

b) Ing. Dósa Attila a manž. Alica – odpredaj  mestského pozemku 

p. primátor -  do Zásad hospodárenia  s majetkom mesta  zapracovať ,kto  má v takomto prípade 
objednať znalecký posudok. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  
 

c) Norlek, s.r.o. – odpredaj mestského pozemku 

p. primátor -  s MUDr. Kristiánom sme rokovali aj s Ing. Fehérom o podmienkach  zmluvy. 
Ing. Fehér – dohodli sme sa  na  znení zmluvy, ktorá je  súčasťou materiálu k tomuto bodu. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  
 
K bodu č. 10) Aktuálne záležitosti mesta  
 

a) Informácia o poskytnutí finančných prostriedkov v hodnote 30 000 EUR na 
kúpu nového elektromobilu 



Materiál do  MZ predložil zástupca primátora mesta, Ing. László Kerekes. Tvorí súčasť 
zápisnice z dnešného rokovania. 
p. primátor- sme radi, že sa nám podarilo obstarať vozidlo v najvyššej výbave. Do budúcna 
musíme zadefinovať kto a ako bude toto  vozidlo používať. Mali by to byť zamestnanci mesta 
a jeho inštitúcií. 
Pán zástupca ďalej ešte informoval o možnostiach   nabíjania elektromobilu a umiestnení 
nabíjačky na  parkovisko pred MsÚ. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  
 
 

b) Informácia  o zapojení sa do Výzvy  zameranej na poskytovanie Miestnej 
občianskej poriadkovej služby (MOPS) v obciach s prítomnosťou 
marginalizovaných rómskych komunít. 

 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila prednostka MsÚ PhDr. Andrea 

Mágyelová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  Poslanci k nemu nemali žiadne 
návrhy ani pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus  Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. 
Fehér Ladislav,  Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila  
 
 

 

K bodu č, 11)  Diskusia  
 
Ing.  Fehér – Rád by som sa informoval o čom  sa rokuje na  zasadnutiach BBSK. A tiež by 
som sa rád poďakoval za spoluprácu v uplynulom volebnom období. 
p. primátor – na zasadnutiach BBSK sa rokovalo o elektroinštalácii Gymnázia,  o spolupráci so 
SOŠ- získali financie z rôznych projektov,  od začiatku augusta sa asfaltujú cesty,  VÚC sa tiež  
snaží rozvíjať  cestovný ruch a v našom prípade OOCR. 
p. Eibner  -  chcel by som sa informovať o situácii okolo tzv. „gubányiho domu“. Tiež sa chcem 
poďakovať za uplynulé volebné obdobie. 
p. primátor – nazval by som  to  ako  „nekonečný príbeh“. Záverečné pojednávanie na súde 
v tejto veci by malo  byť 25.10.2018. Po  jeho  ukončení môžeme v tejto veci  pokračovať. 
Pán primátor  ďalej informoval poslancov o aktuálnych  záležitostiach : 

-  Prebieha  realizácia Akčného plánu 
- MŠ Daxnerova sa zapája do rôznych projektov 
- Na projekte TAPE sme začali  konať -  rokujeme s pánom Schneiderom n 

Zmluve o budúcej zmluve a máme  obstarané aj objednané geologické vrty. 
- Rokujem  so ŠFRB – Sputnik by mal  byť v našom vlastníctve do konca októbra. 
- Kompostovisko a inertná skládka je  stále na schválení na Okresnom  úrade 

v Lučenci. 
- Množia  sa  nám sťažnosti na hlasnú hudbu v meste.  Zvolali  sme  k tomuto 

zasadnutie  komisie  kultúry a organizátorov akcií v meste na  25.09. od  15.00 



hod. 
- Zajtra  21.09.2018 od  9.30 budeme odovzdávať nové detské ihrisko v parku, 

kde Vás všetkých srdečne pozývam. 
  
K bodu č. 12) Záver 
 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť  na dnešnom zasadnutí aj  
za spoluprácu  za  uplynulé volebné obdobie  a zasadnutie  mestského  zastupiteľstva  ukončil 
po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 
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